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Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 5 lipca br. 
dotyczącą stanu nawierzchni ul. Dzikich Pól uprzejmie wyjaśniam, że przedmiotowa ulica 
była naprawiana należycie, z dosypaniem tłucznia granitowego. Gruntowa nawierzchnia 
ulicy nie jest jednak przystosowana do ruchu pojazdów ciężkich obsługujących aktualne 
budowy. Wskazana jest przebudowa ulicy. Należy jednak zaznaczyć, że potrzeby 
w zakresie inwestycji przekraczają posiadane przez Miasto środki finansowe, dlatego 
w pierwszej kolejności realizowane są przebudowy dróg, na które w latach ubiegłych 
przygotowano dokumentacje projektowe lub będące kontynuacją rozpoczętych robót, 
a także związane z rewitalizacją obszarową centrum Łodzi, Planem dla Osiedli, budżetem 
obywatelskim lub dofinansowane ze środków unijnych.

W sprawie budowy oświetlenia na ul. Dzikich Pól wyjaśniam, że jest ona 
technicznie możliwa na odcinku od ul. Czternastu Straconych (na działkach 
pozostających we władaniu Miasta), dlatego ewentualna realizacja przedmiotowego 
zadania zostanie przeanalizowana w ramach posiadanych środków finansowych.
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